
 

 
 

Interesna skupina delojemalcev 
 
 

Številka: 060-13-1/2019/2                                                   PREDLOG 

Ljubljana,  23. 1. 2019  
 
 
 

Z A P I S N I K 
 
15. seje Interesne skupine delojemalcev, ki je bila v sredo, 23. 1. 2019, ob 7.30 uri, v sobi 
209/II, poslopje parlamenta Republike Slovenije, Ljubljana, Šubičeva 4. 
 
 
P r i s o t n i: 
- vodja interesne skupine Lidija Jerkič 
- Oskar Komac 
- Ladislav Rožič 
- Branimir Štrukelj  
 
D n e v n i    r e d: 
 

1. Potrditev zapisnika 14. seje interesne skupine 
2. Potrditev Predloga poročila o delu interesne skupine za leto 2018  
3. Priprava na 14. sejo Državnega sveta 
4. Razno 

 
 
Interesna skupina je brez pripomb potrdila dnevni red 15. seje interesne skupine (4 ZA, 0 
PROTI). 
 
*** 

 
K točki 1: 
Zapisnik 14. seje interesne skupine je bil brez pripomb soglasno potrjen (4 ZA, 0 PROTI). 
 
 
K točki 2: 

Člani interesne skupine so Predlog poročila o delu interesne skupine za leto 2018 soglasno 
potrdili. 



 
K točki 3: 
 

- Pobude in vprašanja 

Člani interesne skupine se niso posebej izrekali glede podpore pobudam in vprašanjem 
državnih svetnikov. Dogovorili so se, da bodo na seji prisluhnili vsaki posebej in se nato na 
podlagi slišanega odločali za (ne)podporo. 

 

- Potrditev mandata članu Državnega sveta – predstavniku negospodarskih 
dejavnosti za področje socialnega varstva 

Vodja interesne skupine Lidija Jerkič je obrazložila, da se bo na seji najprej obravnavalo 3. 
točko, da bo lahko potem novi svetnik že odločal tudi o pobudah in vprašanjih. Na kratko je 
tudi povzela dogodke okoli izvolitve novega člana Državnega sveta. Člani interesne skupine 
so podprli poročilo Mandatno-imunitetne komisije. 

 

- Predlog Mnenja k Letnemu poročilu o upravljanju kapitalskih naložb Republike 
Slovenije in SDH za leto 2017, EPA 210–VIII 

O dogajanju na seji pristojne komisije k tej točki je podal član interesne skupine Oskar 
Komac. Poudaril je, da se je komisija s poročilom samo seznanila. Kot je povedal, se je spet 
odprlo vprašanje, zakaj se leta 2019 obravnava poročilo za leto 2017. Sicer pa, kot je 
poudaril, je poročilo povsem korektno. Ob tem je vodja interesne skupine Jerkičeva 
poudarila, da bo na seji Državnega sveta opozorila na nedelovanje ESSO, ki naj bi deloval v 
okviru SDH, a od kar so se začele nenehne kadrovske menjave, ni več v funkciji.  

 

- Predlog Dopolnitve Zahteve za oceno 86., 86.a in 109. člena Zakona o medijih 
(Uradni list RS, št. 110/06 – uradno prečiščeno besedilo, 36/08 – ZPOmK-1, 
77/10 – ZSFCJA, 90/10 – odl. US, 87/11 – ZavMS, 47/12, 47/15 – ZZSDT, 22/16 in 
39/16) 

O dogajanju na seji pristojne komisije k tej točki je podal član interesne skupine Branimir 
Štrukelj. Poudaril je, da je bil predlog na seji komisije soglasno sprejet. Podporo mu je dala 
tudi Interesna skupina delojemalcev.  

 

- Seznanitev z delom Skupine za skupni parlamentarni nadzor Europola v 2018 

Člani interesne skupine delojemalcev so se seznanili s točko dnevnega reda.   

 

- Seznanitev z delom Delovne skupine za načrtovanje upravljanja z 

velikimi zvermi v 2018 

Člani interesne skupine delojemalcev so se seznanili s točko dnevnega reda.   

 



- Predlog rebalansa Finančnega načrta Državnega sveta za leto 2019 in Predlog 

spremembe Kadrovskega načrta službe Državnega sveta za leto 2019 

Uvodno razlago je podala vodja interesne skupine Jerkičeva, ki je na kratko povzela oba 

predloga. Pri rebalansu finančnega načrta je posebej izpostavila obnovo dvorane, pri 

predlogu spremembe kadrovskega načrta pa novi zaposlitvi – ena za področje PR in druga 

zaradi predsedovanja Slovenije EU. Člani interesne skupine so se strinjali z obema 

predlogoma. 

 

- Predlog Sklepa o imenovanju namestnice sekretarja Državnega sveta 

Republike Slovenije 

Člani interesne skupine so soglasno podprli predlog.  

 

K točki 4: 
Vodja interesne skupine Jerkičeva je na kratko povzela dogajanje na razširjenem kolegiju 
Državnega sveta. Posebej je izpostavila vprašanje glede prisotnosti svetnikov na sejah 
Državnega sveta. Odslej naj svetniki, če bodo že vnaprej vedeli, kdaj bodo s seje odšli, to 
vnaprej tudi najavijo, če pa to ne bo dovolj, se bo uvedlo podpisovanje svetnikov tudi ob 
koncu seje Državnega sveta.  

 
 

*** 
 
Seja Interesne skupine delojemalcev se je zaključila ob 8.15 uri. 
 
zapisala:                                                                                  vodja interesne skupine 
Mateja Faletič                                                                           Lidija Jerkič                
                    


